

10 mm lenturan kaca melengkung yang jelas melengkung, 10 mm keselamatan jelas melengkung toughened kaca kilang



10 mm kaca pintar melengkung yang jelas dibentuk oleh dies dikawal oleh komputer, cepat dan seragam disejukkan sara mm serta-merta selepas ia dipanaskan kepada bentuk yang dirancang. Jenis ini glass mempunyai semua yang baik prestasi daripada 10 mm flat tempered tempered, tetapi mempunyai keamanan yang lebih tinggi untuk tekanan angin dan membongkok daripada kaca rata yang rata.

Kelebihan 10 kaca mm melengkung jelas digunakan untuk lekapan:

1. Keselamatan prestasi: 10 mm melengkung panel lenturan kaca terbentur akan penampilan yang kurang baik apabila sudut punggug.
2. Prestasi kekuatan: 4-5 kali lebih daripada biasa 10 mm jelas apungan kaca
3. Prestasi kestabilan Haba: Tiga kali lebih daripada kaca biasa, boleh menanggung perubahan suhu kira-kira 200 ° C.
4. Menikmati reka bentuk gred seni bina yang tinggi, estetika yang lebih besar dan pemandangan pemandangan yang luas.
5. Mudah membersihkan kotor dan menggantikan apabila perlu.

Spesifikasi keselamatan 10 mm jelas melengkung marah kaca pagar:

Saiz: Saiz maksimum ialah 5600 mm * 2400 mm, Saiz mini adalah 400 mm * 600 mm, ukuran reka bentuk khusus lain yang boleh dibuat dengan lukisan.

Radius: 10 Lengkung jelas mm yang diarahkan radius mini kaca ialah 1200 mm, dan boleh max radius tanpa had.

Sila ambil perhatian: Cmemandangkan ciri-ciri panel pagar kaca lengkungan mm yang jelas

melengkung, saiz kaca, proses tepi, lubang gerudi dan lain-lain perlu disahkan sebelum membuat pengeluaran. Sebaik sahaja saiz kaca dipotong, pagar kaca tidak boleh dibuat rawatan mekanikal lagi, jika tidak, ia akan rosak.



Reco mm yang berkaitan:

Jika 10 kaca mm jelas melengkung kaca bukan pilihan yang terbaik untuk botustrasi anda, syarikat kami mempunyai pilihan yang lain untuk anda, Kami mempunyai warna kaca marah (ultra jelas, kelabu, hijau, biru, gangsa) 5 + 5 kaca berlapis mm dengan PVB yang jelas filem PVB berwarna-warni tersuai filem. Also kaca lenturan panas sesuai untuk pagar tangan, pagar, dan balustrade. Selamat datang untuk meminta lebih banyak maklumat atau menghantar permintaan anda kepada kami, kami gembira untuk mencuba yang terbaik untuk berjumpa permintaan anda.

10 mm jelas melengkung kaca yang digunakan untuk pagar.



1060 REGISTER

1060
CARNEGIE · MELBOURNE
AUSTRALIA

1060 DANDENONG ROAD
CARNEGIE

NOW SELLING

1, 2 & 3 BEDROOM APARTMENTS
WITH SECURE BASEMENT CAR
PARKING, WITHIN 10KM OF THE
MELBOURNE CITY CENTRE

PEDDLE THORP FORTUNE MRCB

Kilang KXG menghasilkan 10 garis mm jelas melengkung



Kilang KXG 10 mm jelas kaca toughened melengkung yang melakukan ujian haba yang direndam

